
    المقياس العالمي
اليابان، وكان ذلك في عام  ي. أوكادا ، مؤسس شركة اولفا كوربوريشن-  أخترعت أول أداة قطع ذات الشفرات المتصلة في العالم على يد السيد/ 
١٩٥٦ م. وقد أستلهمت فكرة شريط الشفرات المتصلة من أصابع الشوكولاته المجزأة والتي يتم تناولها على دفعات بكسر أجزائها واحداً تلو 
الآخر. وبمرور الوقت أصبح هذالإختراع الفريد من نوعه أداة القطع الأكثر رواجاً ومبيعاً على المستوى العالمي منذُ ذلك الحين. ويصنع منتجون 
ي. أوكادا. وتصنع  آخرون أدوات قطع مقلدة مماثلة غير أنهم فشلوا في الوصول إلى المستوى الرفيع للجودة التي أرسى مواصفاتها السيد/ 
شركة اولفا مايربو على ٨٠ نوعاً من مختلف أدوات القطع والشفرات ومستلزماتها التي روعي في تصميمها مع تشكيلة متنوعة لقطع المواد تتراوح 

ما بين الورق ، الخشب والبلاستيك الصلب.
     THE GLOBAL STANDARD
In 1956 Mr. Y. Okada, the founder of OLFA CORPORATION- Japan, invented the world’s 1st  SNAP-OFF BLADE CUTTER. 
The inspiration for this incredible idea came from breaking off segments of chocolate bars. This unique invention has since 
become a worldwide best seller and is commonly referred to as an OLFA CUTTER. Till date, other brands failed to deliver the 
same quality & craftsmanship provided by Mr. Y. Okada. Currently OLFA is supplying more than 80 Types of Cutters, Blades & 
cutting accessories for applications ranging from paper cutting, wood & acrylic material.

SOP Special Order Product

OLFA Users Guide :

Wheel Lock

Ultra Sharp Blade Advanced ModelAcid And Acetone ResistantFor Both  Right &
Left Handed Users

PACKAGE
Stainless Steel Blade Auto-LockReplacement Blade Blister packed Comfort Grip
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